
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26 febrero 2024

Hora inicio/fin: 19:30 / 21:40

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Joquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidente (VOX)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 29 DE ENERO DE 2024.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el  29 de 
enero de 2024, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El  Sr  Presidente  informa  sobre  el  servicio  extraordinario  de  autobuses  en  la 
semana de las fiestas de la Magdalena para las urbanizaciones de montaña en el Distrito 
Oeste.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la secretaria se procede a la lectura de las contestaciones de los 
diferentes  negociados,  en  este  caso  han  sido  solo  contestaciones  del  Negociado  de 
Infraestructuras.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, solicita que se 
hagan unos rebajes de bordillo en Benadresa.

Solicita  que  se  acondicione  una  zona  de  estacionamiento  en  la  Carretera 
Ribesalbes, que va desde el colegio, pasando por delante del nuevo centro de salud. Dicha 
zona está colindante a la misma carretera.

Solicita información acerca del cableado de Digi en las fachadas, sobre todo en 
los  grupos  periféricos,  sobre  todo  en  el  Grupo  Rosario,  Grupo  el  Carmen,  ya  que 
últimamente está pasando mucho cableado pro la fachada sin preguntar a los propietarios. 
Pregunta si hay alguna normativa que lo regule y si se puede solicitar que sean retirados 
dichos cables.

Hace una puntuación sobre si la Federación de Collas, solicitó contenedores de 
basura en la zona de Tetuán, donde están estacionados los carromatos, ya que el fin de 
semana del 24 y 25 de enero, subieron a Tetuán para acondicionar los carromatos para las 
fiestas de la Magdalena y no habían contenedores.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
informa que todavía no se han podado los árboles de las dos plazas del grupo, pero que 
dadas las fechas y viendo que los árboles ya casi están floreciendo, solicita que este año 
no se poden,  pero que para el  próximo año se tenga en cuenta para podarlos de los 
primeros.

En la Carretera Alcora,  en el  mismo Grupo Reyes, subiendo a mano derecha, 
donde está el semáforo (pasando la plaza) hay un contenedor de basura, solicita que se 
instale a la otra parte de la acera, donde está el resto de contenedores.

Informa que la solera de hormigón en la Plaza de la Era ya está tirado, para así 
poner encima la caseta de fiestas.

Comenta que habló con Pepe Querol, de Brigadas y le dijo que en breve pondrán 
la fuente en la Plaza 2000 y además pintarán el pavimento de la plaza de color verde.

Propone una solución para mejorar el acceso al centro de salud, mediante una 
rampa, para ello se tendría que ampliar la acera,  recayente al  mismo centro de salud, 
solicita que se estudie pro el departamento correspondiente.
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Solicita que se pinte el muro de la fábrica recayente a la plaza de la Era y la calle  
Maestro de Vega. Indica que dispone de una autorización del propietario del muro, en el 
que informa que no hay problema en que se pinte, de un color gris.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, solicita que se poden los árboles de la Carretera de Borriol, del Parque del 
Roser y del Camino Collet.

De los paneles reflectantes que faltan por instalar en las farolas , son un total de 4, 
que discurren entre el Camino Mestrets hasta el Camino Collet, concretamente las farolas 
24, 26, 36 y 66. 

En la entrada al cementerio nuevo sigue estando el pino que molesta, además 
está levantando el asfalto, por ello reitera la petición de que se corte. 

Hace un comentario con respecto a los árboles que se plantan en la ciudad, como 
que no se deberían plantar pinos, naranjos,… por las molestias que ocasionan en la vía 
pública y en los ciudadanos. Además comenta que en la Avda. Chatellerault hay árboles 
que tienen pinchos que son peligrosos. Informa que el Lledoner es un buen árbol para 
plantar.

Solicita la limpieza del Barranco del Sol, el tramo que discurre por el Grupo Roser 
y el tramo de la Uji hasta el Grupo San Roque.

En la Avda. Alfonso XII, cerca de la calle Venezuela, solicita un contenedor más, 
de los de color verde. 

Los vecinos afectados por las obras de la Ronda Oeste preguntan si hay alguna 
novedad al respecto. 

Solicita información acerca de la denominación de una calle, concretamente el vial 
que va desde Castell Vell hasta la Carretera Borriol, ya que tienen muchos nombres como 
Cuadra del Jefe, Cuadra Segunda, Alfonso XII, Cuadra del Barranquet. Le gustaría saber 
cual es el nombre correcto.

Indica que en el Paseo Morella, frente a la entrada del Mercadona hay un árbol 
plantado con un alcorque muy grande, solicita que se haga más pequeño, ya que ocupa 
mucha acera.

El Sr.  Jesús Pérez, Vocal (PP), indica que en la calle Botánico Cavanilles, a la 
altura del semáforo esquina con calle Jesús Marti Martín hay una batería de contenedores 
de basura, reciclaje, ropa…. Solicita que dichos contenedores se instalen sobre la acera 
ancha de la calle Botánico Cavanilles para así descongestionar zonas de estacionamiento. 

Indica  que  en  el  paso  de  peatones  de  la  Carretera  Borriol,  esquina  con  Sos 
Bainat, no funciona la señal luminosa, por lo que propone que se instale un pulsador. 

Comenta la problemática con los horarios de autobús, por lo visto no cumplen con 
el horario establecido. 

Solicita la poda de los árboles recayentes en la calle Jesús Martí Martin, Calle 
Botánico Cavanilles y Honori García i García. 
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En la calle Jesús Martí Martín, hay dos restaurantes, concretamente “Casa Adri” y 
“Dionís Restaurante”. Concretamente estos restaurantes disponen de terraza. Los lunes 
cierran, solicita que ese día pasen del servicio de limpieza para limpiar bien la acera ya que 
está muy sucia.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Joquera, solicita 
información acerca del proyecto “Embellim els barris”, ya que quieren pintar la pared del 
muro que hay debajo de la placeta, donde está la asociación de vecinos.

Solicita información acerca del cambio de límites de Castellón - Borriol.  

Reitera la petición de que se instale una cámara de vigilancia a la entrada de la 
urbanización,  concretamente  donde  están los  contenedores  de  basura,  ya  que  mucha 
gente deposita escombros de todo tipo.  Hace mención que en Masia Gaeta,  dirección 
Alcora han puesto una cámara, parece ser de vigilancia.

Indica  que  abrió  un  SMC  porque  el  espejo  que  había  en  la  entrada  de  la 
urbanización se movió, comenta que habrá que sujetarlo mejor, porque cuando hace aire 
siempre se mueve, el número de incidencia es el 24001737.

Solicita que se cambie el nombre de una calle, ya que hay un error de ortografía 
en la misma, la dirección correcta es Calle Esbarzer.

Reitera la petición de que se instale la placa con el nuevo nombre de la calle Cova 
Meravelles.

Solicita información de como se encuentra del proyecto de urbanización.

Comenta la preocupación de los vecinos sobre la tenencia de animales en una de 
las parcelas, indica que ya han avisado al UPROMA.

Reitera la petición de que se iluminen las dos rotondas de la Carretera Alcora, 
concretamente la de Venta Nova y la Gaspara.

Informa que ahora que están limpiando la rambla, han encontrado una placa en 
un árbol en la que indica “Urbanización Racó Mercader Senda Peatonal”.

La Sra. Anunciación Lainez, Vocal (PSOE), reitera la petición de dar algún tipo 
de solución a los contenedores que hay al lado del Colegio Gaeta Huguet, puesto que por 
la tarde los contenedores de basura están llenos, y el resto de vecinos por la noche no 
pueden dejar la basura dentro. Todos los recipientes de la comida que llevan al comedor 
escolar  después  los  tiran  y  colapsan  los  contenedores,  se  deberían  poner  más 
contenedores o pasar a recoger la basura después de la comida y por la noche.

Informa que la cerradura de la Asociación de Vecinos de Cardenal Costa, hay un 
tornillo suelto y no funciona correctamente, solicita que se repare o se cambie.

Solicita la instalación de una marquesina y una plataforma de goma en la parada 
de autobús de la Avda. Vall de Uxo, frente al número 32 aproximadamente.

Reitera la petición de que en la Plaza Donoso Cortés se limpie de piedras, puesto 
que hay una zona donde está la empresa de Reciclajes, las piedras cuando hace aire o 
llueve, caen a la acera y calzada, con el peligro que ello conlleva. El Presidente contesta C
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que el  proyecto de urbanización está pendiente de aprobarse.  La Sra.  Lainez propone 
aunque sea de forma provisional poner dos o tres filas de bloques para prevenir incidentes.

Propone que en la Avda. Alcora, a la altura del Maset Blau, que se ponga una 
señal de Parking, para que los vehículos entren all parking del Camino Viejo de Alcora en 
dirección correcta y no en sentido contrario, como se está haciendo ahora. 

Informa que en la calle Santa Cruz de Tenerife n.º 21, hay un contenedor de vidrio 
y que justo detrás hay un cepo de contenedor, que se retire y se coloque donde se están 
solicitando, ya que allí no hace ninguna función.

En la Plaza Donoso Cortés, los semáforos no funcionan, que se revisen tanto los 
de la parte izquierda como los de la derecha.

El Sr. Jose Luís López, Concejal (PSOE), informa que en el nuevo parking de 
Camino  viejo  de  Alcora  las  señales  de  estacionamiento  para  personas  con  movilidad 
reducida se han caído. 

Solicita que se revise el proyecto de ejecución del Parking del Camino Viejo de 
Alcora, puesto que faltan de 2 a 3 farolas que no se han instalado y que él recuerda que en 
el  proyecto  si  que estaban.  Además advierte  que el  asfalto  se  está  levantando y  que 
parece que la gravilla no esté compacta, puesto que hay muchas piedras sueltas.

Solicita que se limpie de hierbas la acera que hay detrás de la estación de Renfe, 
en la zona del Río de la Plata.

Solicita con urgencia que se instalen unas vallas en la entrada de la vivienda 
abandonada en la Avda. Alcora 48-46, puesto que antes había una puerta y ésta ha sido 
retirada. Ello conlleva a que puedan entrar okupas con el peligro que ello conlleva, puesto 
que  algunas  noches  de  mucho  aire,  al  estar  la  vivienda  abandonada,  se  oyen  como 
desprendimientos interiores. 

La valla que da al Camino Viejo de Alcora, entre el Colegio Jaime I y la Parroquia 
San José Obrero, después de las obras ha quedado muy deteriorada, además de oxidada, 
por lo que solicita que se pinte.

En la nueva Plaza de la Merced, tras las obras, se aprecia que ha quedado poco 
iluminada la zona de las escaleras de acceso a la iglesia, que al salir de misa de 19:00, en 
pleno invierno la gente mayor, puede caer.

Solicita más iluminación en la calle Cronista Muntaner, en la zona de las ganchas 
de baloncesto.

En cuanto a las obras del  nuevo carril  bici  de la Avda.  Alcora,  solicita que se 
continúe el tramo que han dejado sin hacer por falta de espacio, que se estudie la opción 
de poner un tubo y que se asfalte para poder continuar.

El  Sr.  Pablo  Ibañez,  representante  de  A.  Veinal  i  Esportiva  Venta  Nova, 
informa que las cunetas de la Ctra. Alcora ya se han limpiado de hierbas, pero que han 
dejado  la  basura,  como  papeles,  latas  y  demás….  Al  mismo  tiempo  solicita  que  se 
pulverice, para que no vuelva a salir, al menos tan rápido. 

En la Carretera Alcora, a la altura del puente, hay un pino, que la semana pasada 
se enganchó una bañera de un camión con las ramas, se dio aviso al Ayuntamiento con 
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Registro  de  Entrada  12966,  pero  le  dijeron  que  no  se  podría  cortar  las  ramas  por  la 
complicación que ello conlleva, ya que tendrían que cortar la calle. Solicita que se revise de 
nuevo y que se corten las ramas que pueden ser peligrosas para los vehículos, tal y como 
sucedió la semana pasada.

Pregunta en que situación se encuentra tras la visita de un técnico municipal el 
local de la asociación de vecinos, que por lo visto fue a ver como estaba. Ellos quieren que 
se pinte, que se sustituya la puerta, instalación de aire acondicionado, asfaltar la entrada 
de acceso al local.

Solicita  la  poda de las oliveras el  nuevo parque,  en la  Avda.  Alcora,  frente  al 
número 484, ya se solicitó por Registro de Entrada número 12957.

Reitera la petición de que se mejore la señalización del barrio, para acceder a el 
durante el tramo de la Ctra. Alcora.

Informa que el asfaltado de la calle Venta Nova, frente a los números del 392 al 
426 y 434 el alquitrán se está levantando y está saliendo hierbas. Solicita que se repare.

La Sra. Belén Náger, Vocal (Alcaldía), pregunta si hay algún tipo de ordenanza 
que  regule  la  limpieza  de  excrementos  y  orines  de  los  perros.  Indica  si  se  pueden 
sancionar a los dueños de los animales por no recoger y limpiar las aceras.

Indica que el semáforo del Paseo Morella, esquina con Avda. Vall d’ Uxó el tiempo 
para pasar los peatones es de 21 segundos y para los vehículos de 72 segundos. Solicita 
que el tiempo para los peatones sea más largo. Al igual que el semáforo de la calle Borriol 
a  Paseo Morella.  Por  lo  que solicita  que se repasen todos los tiempos del  paso para 
peatones, puesto que son muy cortos.

Solicita que en la Avda. Villarreal, desde la Rotonda que separa la Avda. Villarreal 
entre la Avda. Barcelona, hasta la rotonda de la guardería Chicos, se pongan más bancos, 
en ambos lados de la calle.

El Sr.  Gerard Corella,  Vocal (Alcaldía),  informa que en Benadresa ya se han 
limpiado las hierbas de las cunetas, pero que lo han dejado allí y no se lo han llevado.

Reitera que se iluminen las rotondas de la Ctra. Alcora, concretamente informa 
que la  semana pasada,  por  la  noche estuvo  a  punto  de  causar  un accidente  con  un 
patinete, ya que por la falta de iluminación no lo vio. 

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
hora y cuarenta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26 de febrer de 2024

Hora inicie/fi: 19:30 / 21:40

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. José Luís López Ibáñez
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Concejal (PSOE)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Vicepresidente (VOX)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 29 DE GENER DE 2024.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 29 de Gener de 
2024, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa sobre el servici extraordinari d'autobusos en la setmana de 
les festes de la Magdalena per a les urbanitzacions de muntanya en el Districte Oest.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.
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Per  part  de  la  secretària  es  procedix  a  la  lectura  de  les  contestacions  dels 
diferents  negociats,  en  este  cas  han  sigut  només  contestacions  del  Negociat 
d'Infraestructures.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  José Vte.  Álvarez,  representant de l'AV El  Saboner,  sol·licita  que es 
facen uns rebaixes de vorada en *Benadresa.

Sol·licita que es condicione una zona d'estacionament en la Carretera Ribesalbes, 
que  va  des  del  col·legi,  passant  per  davant  del  nou  centre  de  salut.  Esta  zona  està 
confrontant a la mateixa carretera.

Sol·licita informació sobre el cablejat de Digi en les façanes, sobretot en els grups 
perifèrics, sobretot en el Grup Rosario, Grup el Carmen, ja que últimament està passant 
molt  cablejat  pro  la  façana  sense  preguntar  als  propietaris.  Pregunta  si  hi  ha  alguna 
normativa que ho regule i si es pot sol·licitar que siguen retirats estos cables.

Fa una puntuació sobre si la Federació de Colles, va sol·licitar contenidors de fem 
en la zona de Tetuan, on estan estacionats els carromatos, ja que el cap de setmana del 24 
i 25 de gener, van pujar a Tetuan per a condicionar els carromatos per a les festes de la 
Magdalena i no havien contenidors.

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de  l'AV  Grup  Reis  i  Ctra.  l'Alcora, 
informa  que  encara  no  s'han  podat  els  arbres  de  les  dos  places  del  grup,  però  que 
donades les dates i veient que els arbres ja quasi estan florint, sol·licita que enguany no es 
poden, però que per a l'any vinent es tinga en compte per a podar-los dels primers.

En la Carretera l'Alcora, en el mateix Grup Reis, pujant a mà dreta, on està el 
semàfor (passant la plaça) hi ha un contenidor de fem, sol·licita que s'instal·le a l'altra part 
de la vorera, on està la resta de contenidors.

Informa que la solera de formigó en la Plaça de l'Era ja està tirat, per a així posar 
damunt la caseta de festes.

Comenta que va parlar amb Pepe Querol,  de Brigades i  li  va dir  que en breu 
posaran la font en la Plaça 2000 i a més pintaran el paviment de la plaça de color verd.

Proposa  una  solució  per  a  millorar  l'accés  al  centre  de  salut,  mitjançant  una 
rampa, per a això s'hauria d'ampliar la vorera, que dona al mateix centre de salut, sol·licita 
que s'estudie pro el departament corresponent.

Sol·licita que es pinte el mur de la fàbrica que dona a la plaça de l'Era i el carrer 
Maestro de Vega. Indica que disposa d'una autorització del propietari del mur, en el qual 
informa que no hi ha problema en què es pinte, d'un color gris.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents, sol·licita que es poden els arbres de la Carretera de Borriol, del Parc del Roser i 
del Camí Collet.

Dels panells reflectors que falten per instal·lar en els fanals , són un total de 4, que 
discorren entre el Camí Mestrets fins al Camí Collet, concretament els fanals 24, 26, 36 i  
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En l'entrada al cementeri nou continua estant el pi que molesta, a més està alçant 
l'asfalt, per això reitera la petició que es talle. 

Fa  un  comentari  respecte  als  arbres  que  es  planten  a  la  ciutat,  com que  no 
s'haurien de plantar pins, tarongers,… per les molèsties que ocasionen en la via pública i 
en els ciutadans. A més comenta que en l'Av. *Chatellerault hi ha arbres que tenen pintxos 
que són perillosos. Informa que el Lledoner és un bon arbre per a plantar.

Sol·licita la neteja del Barranc del Sol, el tram que discorre pel Grup Roser i el 
tram de la Uji fins al Grup Sant Roque.

En l'Av. Alfons XII, prop del carrer Veneçuela, sol·licita un contenidor més, dels de 
color verd. 

Els  veïns  afectats  per  les  obres de la  Ronda Oest  pregunten si  hi  ha  alguna 
novetat sobre aquest tema. 

Sol·licita informació sobre la denominació d'un carrer, concretament el vial que va 
des de Castell Vell fins a la Carretera Borriol, ja que tenen molts noms com a Quadra del 
Cap, Quadra Segona, Alfons XII, Quadra del Barranquet. Li agradaria saber com és el nom 
correcte.

Indica que en el  Passeig Morella,  enfront de l'entrada del Mercadona hi ha un 
arbre plantat amb un escocell molt gran, sol·licita que es faça més xicotet, ja que ocupa 
molta vorera.

El Sr. Jesús Pérez, Vocal (PP), indica que al carrer Botànic Cavanilles, a l'altura 
del semàfor escaira amb carrer Jesús Marti Martín hi ha una bateria de contenidors de fem, 
reciclatge, roba…. Sol·licita que estos contenidors s'instal·len sobre la vorera ampla del 
carrer Botànic Cavanilles per a així descongestionar zones d'estacionament. 

Indica que en el  pas de vianants de la  Carretera Borriol,  cantonada amb Sos 
Bainat, no funciona el senyal lluminós, per la qual cosa proposa que s'instal·le un polsador. 

Comenta la problemàtica amb els horaris d'autobús, segons sembla no complixen 
amb l'horari establit. 

Sol·licita  la  poda  dels  arbres  que  donen  al  carrer  Jesús  Martí  Martin,  Carrer 
Botànic Cavanilles i *Honori García i García. 

Al carrer Jesús Martí Martín, hi ha dos restaurants, concretament “Casa Adri” i 
“Dionís  Restaurant”.  Concretament  estos  restaurants  disposen  de  terrassa.  Els  dilluns 
tanquen, sol·licita que eixe dia passen del servici de neteja per a netejar bé la vorera ja que 
està molt bruta.

La Sra.  Concepción Guillamón,  representant  de l'AV La  Joquera,  sol·licita 
informació sobre el projecte “Embellim els barris”, ja que volen pintar la paret del mur que 
hi ha davall de la placeta, on està l'associació de veïns.

Sol·licita informació sobre el canvi de límits de Castelló - Borriol. 
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Reitera  la  petició  que  s'instal·le  una  càmera  de  vigilància  a  l'entrada  de  la 
urbanització, concretament on estan els contenidors de fem, ja que molta gent deposita 
enderrocs de tota mena. Fa menció que en Masia Gaeta, direcció l'Alcora han posat una 
càmera, sembla ser de vigilància.

Indica  que  va  obrir  un  SMC  perquè  l'espill  que  hi  havia  en  l'entrada  de  la 
urbanització  es  va moure,  comenta que caldrà  subjectar-lo  millor,  perquè quan fa  aire 
sempre es mou, el número d'incidència és el 24001737.

Sol·licita que es canvie el nom d'un carrer, ja que hi ha un error d'ortografia en 
esta, l'adreça correcta és Carrer *Esbarzer.

Reitera  la  petició  que  s'instal·le  la  placa  amb  el  nou  nom  del  carrer  Cova 
Meravelles.

Sol·licita informació de com es troba del projecte d'urbanització.

Comenta  la  preocupació  dels  veïns  sobre  la  tinença  d'animals  en  una  de  les 
parcel·les, indica que ja han avisat al UPROMA.

Reitera  la  petició  que  s'il·luminen  les  dos  rotondes  de  la  Carretera  l'Alcora, 
concretament la de Venda Nova i la Gaspara.

Informa que ara que estan netejant la rambla, han trobat una placa en un arbre en 
la qual indica “Urbanització Racó Mercader Senda Per als vianants”.

La Sra. Anunciació Lainez, Vocal (PSOE), reitera la petició de donar algun tipus 
de solució  als  contenidors que hi  ha  al  costat  del  Col·legi  Gaeta  Huguet,  ja  que a  la 
vesprada els contenidors de fem estan plens, i la resta de veïns a la nit no poden deixar el 
fem dins. Tots els recipients del menjar que porten al menjador escolar després els tiren i 
col·lapsen els contenidors, s'haurien de posar més contenidors o passar a arreplegar el 
fem després del menjar i a la nit.

Informa que el pany de l'Associació de Veïns de Cardenal Costa, hi ha un caragol 
solt i no funciona correctament, sol·licita que es repare o es canvie.

Sol·licita la instal·lació d'una marquesina i una plataforma de goma en la parada 
d'autobús de l'Av. Vall de Uxo, enfront del número 32 aproximadament.

Reitera la petició que en la Plaça Donoso Cortés es netege de pedres, ja que hi ha 
una zona on està l'empresa de Reciclatges, les pedres quan fa aire o plou, cauen a la 
vorera i calçada, amb el perill que això comporta. El President contesta que el projecte 
d'urbanització  està  pendent  d'aprovar-se.  La  Sra.  Lainez  proposa  encara  que  siga  de 
manera provisional posar dos o tres files de blocs per a previndre incidents.

Proposa que en l'Av. l'Alcora, a l'altura del Maset Blau, que es pose un senyal de 
Pàrquing,  perquè els  vehicles entren al  pàrquing del  Camí Vell  de  l'Alcora en direcció 
correcta i no en sentit contrari, com s'està fent ara. 

Informa que al carrer Santa Cruz de Tenerife núm. 21, hi ha un contenidor de vidre 
i  que just  darrere hi  ha un cep de contenidor,  que es  retire  i  es col·loque on s'estan 
sol·licitant, ja que allí no fa cap funció.
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En la Plaça Donoso Cortés, els semàfors no funcionen, que es revisen tant els de 
la part esquerra com els de la dreta.

El Sr. Jose Luís López, Regidor (PSOE),  informa que en el nou pàrquing de 
Camí vell de l'Alcora els senyals d'estacionament per a persones amb mobilitat reduïda 
han caigut. 

Sol·licita  que  es  revise  el  projecte  d'execució  del  Pàrquing  del  Camí  Vell  de 
l'Alcora, ja que falten de 2 a 3 fanals que no s'han instal·lat i que ell recorda que en el  
projecte  si  que estaven.  A més advertix  que l'asfalt  s'està  alçant  i  que sembla  que la 
graveta no estiga compacta, ja que hi ha moltes pedres soltes.

Sol·licita que es netege d'herbes la vorera que hi ha darrere de l'estació de Renfe, 
en la zona del Riu de la Plata.

Sol·licita amb urgència que s'instal·len unes tanques en l'entrada de l'habitatge 
abandonat en l'Av. l'Alcora 48-46, ja que abans hi havia una porta i esta ha sigut retirada. 
Això comporta al fet que puguen entrar okupes amb el perill que això comporta, ja que 
algunes nits de molt d'aire, en estar l'habitatge abandonat, se senten com a despreniments 
interiors. 

La tanca que dona al Camí Vell de l'Alcora, entre el Col·legi Jaume I i la Parròquia 
San José Obrer, després de les obres ha quedat molt deteriorada, a més d'oxidada, per la 
qual cosa sol·licita que es pinte.

En la nova Plaza de la Mercè, després de les obres, s'aprecia que ha quedat poc 
il·luminada la zona de les escales d'accés a l'església, que en eixir de missa de 19.00, en 
ple hivern la gent gran, pot caure.

Sol·licita més il·luminació al carrer Cronista Muntaner, en la zona de les pistes de 
bàsquet.

Quant a les obres del nou carril bici de l'Av. l'Alcora, sol·licita que es continue el 
tram que han deixat sense fer per falta d'espai, que s'estudie l'opció de posar un tub i que 
s'asfalte per a poder continuar.

El Sr. Pablo Ibañez, representant de A. Veinal i Esportiva Venda Nova, informa 
que les cunetes de la Ctra. l'Alcora ja s'han netejat d'herbes, però que han deixat el fem, 
com a papers, llandes i altres…. Al mateix temps sol·licita que es polvoritze, perquè no 
torne a eixir, almenys tan ràpid. 

En la Carretera l'Alcora, a l'altura del pont, hi ha un pi, que la setmana passada es 
va enganxar una banyera d'un camió amb les branques, es va donar avís a l'Ajuntament 
amb Registre d'Entrada 12966, però li van dir que no es podria tallar les branques per la 
complicació que això comporta, ja que haurien de tallar el carrer. Sol·licita que es revise de 
nou i  que es tallen les branques que poden ser perilloses per als vehicles, tal com va 
succeir la setmana passada.

Pregunta en què situació es troba després de la visita d'un tècnic municipal el 
local de l'associació de veïns, que segons sembla va anar a veure com estava. Ells volen 
que es pinte, que se substituïsca la porta, instal·lació d'aire condicionat, asfaltar l'entrada 
d'accés al local.
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Sol·licita la poda de les oliveres el nou parc, en l'Av. l'Alcora, enfront del número 
484, ja es va sol·licitar per Registre d'Entrada número 12957.

Reitera la petició que es millore la senyalització del barri, per a accedir al durant el 
tram de la Ctra. l'Alcora.

Informa que l'asfaltat del carrer Venda Nova, enfront dels números del 392 al 426 i 
434 el quitrà s'està alçant i està eixint herbes. Sol·licita que es repare.

La Sra. Belén Náger, Vocal (Alcaldia), pregunta si hi ha algun tipus d'ordenança 
que regule la neteja d'excrements i orines dels gossos. Indica si es poden sancionar als 
amos dels animals per no arreplegar i netejar les voreres.

Indica que el semàfor del Passeig Morella, cantonada amb Av. Vall d’ Uxó el temps 
per a passar els vianants és de 21 segons i per als vehicles de 72 segons. Sol·licita que el  
temps per als vianants siga més llarg. Igual que el semàfor del carrer Borriol a Passeig 
Morella. Pel que sol·licita que es repassen tots els temps del pas per a vianants, ja que són 
molt curts.

Sol·licita que en l'Av. Vila-real, des de la Rotonda que separa l'Av. Vila-real entre 
l'Av. Barcelona, fins a la rotonda de la guarderia Xics, es posen més bancs, en tots dos 
costats del carrer.

El  Sr.  Gerard  Corella,  Vocal  (Alcaldia),  informa  que  en  Benadresa  ja  s'han 
netejat les herbes de les cunetes, però que ho han deixat allí i no se l'han emportat.

Reitera que s'il·luminen les rotondes de la Ctra.  l'Alcora,  concretament informa 
que la setmana passada, a la nit va estar a punt de causar un accident amb un patinet, ja 
que per la falta d'il·luminació no el va veure. 

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una hora 
i quaranta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària 
de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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